
 

 

 

Reactie op de vraag van het CDA over de svz rond het initiatief mbt Padelbanen en hoe dat is 

gecommuniceerd met initiatiefnemers. 

 

Beste heer Slijkerman, 

De initiatiefnemers van de Padelbanen, de heren van Tilburg en Bakker zijn op 29 oktober 2021 via 

de mail geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking tot de ontwikkeling van verschillende 

sportvoorzieningen in de stad Schagen. Zij hebben daarbij ook de Raadsinformatiememo over dit 

onderwerp ontvangen.  

Ik ga binnenkort met de heren van Tilburg en Bakker in overleg om de mogelijkheden voor hun 

initiatief te bespreken. 

 

Vertrouwend u voldoende te hebben geïnformeerd, 

Namens het college, 

Rinda de Goede, 

Teamleider Sociale Ontwikkeling  

3 november 2021 

 

 

 

Van: GertJan Slijkerman <gjslijkerman@gmail.com>  
Verzonden: zaterdag 16 oktober 2021 12:46 
Aan: Griffie <griffie@schagen.nl> 
CC: BoudienGlashouwer <b.jglashouwer@telfort.nl>; 'Bram Broersen' <broersenbram@gmail.com>; 
Co Wiskerke | Gmail <cowiskerke@gmail.com>; Debby@bmixx.nl; JelleBeemsterboer gmail 
<jellebeemsterboer@gmail.com>; Marcel Sanders <marcelsanders01@hotmail.com>; Nijs 
<Puckvisser80@hotmail.com>; Peter Boon CDA <pnsboon@gmail.com>; 'Ruud Bakker' 
<rmbakker1960@gmail.com>; Sander Lensink <sander.lensink@quicknet.nl>; sigge@vanderveek.nl; 
'Sonja Bloom' <sonjabloom@ziggo.nl>; Wim Vonk CDA <wvonk@quicknet.nl> 
Onderwerp: insprekers padellbanen  
 

 
 
’t Zand 16 Oktober 2021 ,  
 
Geacht College ,  
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In de laatste raadsvergadering voor het zomerreces is door dhr Bakker , mede namens dhr van 
Tilburg , ingesproken over het realiseren van een aantal padellbanen nabij Sporthal Muggeburg.    
 
Graag horen we van U de stand van zaken rond dit initiatief en of en hoe dit met deze 
initiatiefnemers is gecommuniceerd .   
 
Vriendelijke groet ,   
 
GertJan Slijkerman  
 


